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Město Kyjov 

Sportovní komise 

 

Zápis z jednání č. 4/2023 
 

 

Datum konání: 15. 5. 2023   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MěÚ Kyjov 

Přítomni (viz prezenční listina): Ludvík Pintera, RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Stefan 

Chrenko, Mgr. Dana Mezihoráková, Michal Kůřil, Štěpán Němec, Mgr. Erik Schovanec, 

Mgr. Marcela Zemánková  

Omluveni: Svatopluk Macek 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá 

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová, předseda spolku NTC Kyjov z.s. Martin Kouřil 

Ověřovatel: Mgr. Erik Schovanec  

Čas jednání: 16:00 – 18:00 

 

Program jednání: 

1. Projednání žádosti o individuální dotaci spolku NTC Kyjov z.s. 

2. Různé  

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné členy i hosty na 4. zasedání komise a seznámil je 

s programem jednání. Program jednání schválen. 

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Zapisovatelkou jednání schválena Mgr. Kateřina Moudrá (za nemocnou Marii Konečkovou). 

Hlasování: 8-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ověřovatelem zápisu schválen Mgr. Erik Schovanec. 

Hlasování: 7-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
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Město Kyjov 
Sportovní komise  

 
 

 
1. Projednání žádosti o individuální dotaci spolku NTC Kyjov z.s. 

Předseda komise L. Pintera uvedl, že by se pana Kouřila chtěl zeptat hlavně na následující 

otázky: návštěvnost, tréninky dětí a na co konkrétně žádá. Oprava areálu a kurtů je evidentně 

od roku 2002 bez větší investice. Počty zaměstnanců – jiné údaje v žádostech a ve 

vyúčtování. 

PaedDr. I. Slaninová: Vstupuje sem problematika vlastnických vztahů a problematika 

vlastnictví nafukovací haly. 

 

RNDr. V. Válka: Navýšení energií už nebude tak výrazné, hlavní nápor byl v roce 2022. 

 

16:15 hod. – přizván na zasedání komise pan M. Kouřil. 

 

L. Pintera: Otázka na fungování haly a její vytíženost. 

 

M. Kouřil: Hala nikdy není vytížena na 100 %, došlo ke zvýšení energií o 100 %, cenu pro 

trénující děti se snaží zachovávat nižší. 

 

L. Pintera: Kolik hodin obsadí děti na kurtu v hale? A jaká je cenová politika? Okolní obce 

mají nižší cenu pronájmu za kurt pro dospělé a tím dochází k úbytku návštěvnosti – Kyjovjáci 

jezdí hrát do Holíče. 

 

M. Kouřil: Nejvíce hodin se vyčleňuje na děti, pronájem veřejnosti nebere jako komerční 

činnost. Vytíženost haly v zimní sezoně: 694 hodin děti + 227 hodin rekreační hráči. 

 

L. Pintera: Jak se do areálu v posledních letech investovalo? 

 

K. Kouřil: Oprava povrchu kurtů firmou, oprava motoru haly, na oplocení nebyly peníze. 

 

L. Pintera: V žádosti píšete, že náklady na antuku jsou 150.000 Kč, což je značně přemrštěná 

částka (1 t antuky stojí cca 5.000 Kč, na jeden kurt je potřeba cca 2 t antuky = 10.000 Kč za 

kurt, oprava 4 kurtů tedy vyjde zhruba na 40.000 Kč). 

 

M. Kouřil: Opravu kurů zajišťuje firma cca za 15.000 Kč za kurt, 4. kurt se neopravuje. 

 

L. Pintera: Jaký je počet zaměstnanců a mzdové náklady? 

 

M. Kouřil: Pan N. není zaměstnanec, je OSVČ a služby za tréninky nám fakturuje + je tam 

správce areálu, který pracuje na dohodu. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Jak je to s vlastnictvím haly? Říkal jste mi, že hala je už vaše, ale 

v žádosti o programovou dotaci uvádíte za její nájem 239.000 Kč. 
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M. Kouřil: Ano, hala je už ve vlastnictví spolku, v žádosti jsem se spletl. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Čísla, která v žádosti udáváte, jsou kompletně za provoz areálu, 

nejenom za děti? 

 

M. Kouřil: Ano, je to včetně komerčních pronájmů za provoz haly. 

 

L. Pintera: Tady je problém s propojeností s komerční sférou, špatně se to porovnává 

s neziskovými spolky, které nemají takové možnosti a omezenější podmínky provozu. 

 

M. Kouřil: Máme to částečně komerční, ale není to úplně ziskové a vydělané prostředky 

investujeme do opravy areálu. 

 

L. Pintera: Kdyby nebyly dotace, nemohli byste fungovat? 

 

M. Kouřil: Ano, bez dotací bychom nemohli fungovat, museli bychom zvýšit ceny pronájmu. 

Děti platí cca 3.000 Kč + náklady na trenéra. 

 

Mgr. S. Chrenko: Výnosy jsou z haly? 

 

M. Kouřil: Členské příspěvky, které jsme od letošního roku navýšili na 1.000 Kč + pronájem 

kurtů. 

 

L. Pintera: Chtěli bychom vyčíslit náklady na provoz haly bez komerčního pronájmu, jen to, 

co tam trénují děti. 

 

M. Kouřil: ¾ trénují děti a zbytek veřejnost, víkendy pořádáme turnaje. 

 

L. Pintera: Spolek by měl být aktivnější v obsazování haly. 

 

RNDr. V. Válka: Jaká je spolupráce s Tenisovým klubem Kyjov? 

 

M. Kouřil: Nějaká výpomoc – výpůjčka kurtů, hostování hráčů. 

 

L. Pintera: Jaké jsou poměry ve vlastnictví kurtů? 

 

M. Kouřil: Tenisovou halu vlastní spolek + 3 kurty, 4. kurt je ve vlastnictví otce. 

 

17:05 pan Martin Kouřil opustil jednání komise. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Žádost je špatná, neuvádějí pravdivé údaje, žádají přemrštěné částky. 

 

Š. Němec: Jak k tomu přijdou ti ostatní? 

 

L. Pintera: Mají příjem z haly, mají příjem z členů a od roku 2002 neinvestovali téměř nic. 

 

Předloženy návrhy poskytnout příspěvek 500 Kč, 1.000 Kč nebo 750 Kč na dítě. Prošel návrh 

přispět 750 Kč na dítě, spolek vykazuje 48 dětí, dotace by činila 36.000 Kč. 

Hlasováno o poskytnutí dotace ve výši 36.000 Kč. 

Hlasování: 7-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
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2. Různé 

Mgr. D. Mezihoráková: Návrh na stanovení minimální částky, kdy by se navržená částka 

dotace nemusela procentuálně plošně krátit. 

RNDr. V. Válka: Návrh na větší kontrolu dodržování rozpočtu v žádosti a následném 

vyúčtování – případná úprava dotačního programu. 

Mgr. E. Schovanec: Upozornění na stížnosti na znečištění cyklostezky na Bohuslavice. 

PaedDr. I. Slaninová slíbila, že sdělí tento problém na nadcházející poradě vedení města. 

  

PaedDr. I. Slaninová: Apelace na využívání Kalendáře akcí, kvůli následnému souběhu akcí. 

Mgr. M. Zemánková: Dotaz na případné změny nebo doplnění koncepce sportu. 

PaedDr. I. Slaninová: Zatím se ve schválené koncepci sportu nic nemění.  

Mgr. E. Schovanec: Dotaz na finální dokončení atletické dráhy. 

PaedDr. I. Slaninová: Samotná dráha je dokončena, na oplocení zatím nejsou dostatečné 

finanční prostředky – dotace nezískána. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Sportovní komise doporučuje Radě města Kyjova poskytnout dotaci spolku NTC Kyjov z. s. 

ve výši 36.000 Kč. 

Hlasování: 7-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

 

 

Předseda komise Ludvík Pintera ukončil jednání komise v 18:00. Příští jednání komise 

navrženo na záři 2023 – přesný termín bude stanoven. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

 

Ověřil: Mgr. Erik Schovanec 


